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Анализ концепции интегрального подхода в контексте целостности человека. Данный анализ 
осуществляется на методологической основе теории архетипов К. Юнга. В сопряжении трех дискурсов: 
психоаналитического, философского и религиозно-мистического, рассматриваются духовные и телесные 
аспекты бытия человека. Выделяются системообразующие принципы достижения духовно-телесного 
единства. В статье раскрывается развитие человека как духовно-телесного единства, которое 
существует в контексте культурной и духовной сфер бытия внутреннего мира личности. Эти понятия 
рассматриваются в онтологическом единстве и динамическом аспекте.  
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V.O. Sheleketa 
Problem of man integrity within the context of “integral approach” 

It is held the analysis of integral approach conception within the context of man integrity. This analysis is 
carried out on the methodological base of C. Jung's theory of archetypes. Within three discourses: psychoanalytical, 
philosophic and religious-and-mystical spiritual and corporal aspects of man's existing are considered. It is pointed 
out the system forming principles of spiritual-and-corporal integrity achievement. It is disclosed the development of 
a man as a spiritual-and-corporal integrity that exists within the context of cultural and spiritual spheres of an 
individual's inner world. These notions are considered in ontological integrity and dynamic aspect. 
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